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فرنگی کار جوان فارس:

جامعه کشتی 
نیازمند همیاری 
و حمایت مالی 

است
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نماینده ولی فقیه در فارس: طبق 
آمار مجموع خیرات یک ساله فارس
در بهزیستی عدد قابل توجهی است

قیاس درآمد 

بهزیستی با 

بودجه عمرانی 

ونده سارقان  پر

باغات شیراز

 با 70 فقره 

سرقت بسته 

شد
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رئیس جهاد دانشگاهی فارس:

اهانت 

به قرآن نشانه 

استیصال 

           است

مدیر روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی شیراز اعلام کرد: 

ونا بیش از  گذر کر

8هزار کشته 

گرفت 

دبیر اجرایی خانه کارگر استان فارس اعلام کرد:

هشدار برای 
معیشت کارگران

راستگو: برای تبیین حقوق کارگری باید از مشورت افراد 
باتجربه، دلسوز، آگاه و تشکل های کارگری بهره برد

استاندار فارس در پاسخ به شیرازنوین عنوان کرد: دو 
روز در هفته برای حل مشکل سرمایه گذاران اختصاص 

یافته است

فرش سرخ 
برای سرمایه گذاران

ایمانیه: با توجه به اهمیت نقش سرمایه گذاری در ایجاد 
اشتغال، محکم پای کار سرمایه گذاران ایستاده ایم
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مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی فارس: سهم اعتباری تعاون افزایش یافت 

رهایی 150 تعاونی از  رکود

خداپرست: نام بیش از 150 تعاونی فارس از لیست تعاونی های مشکل دار کشور خط خورد

مدیرعامل آبفا شــیراز از عزم راسخ شــرکت آب و فاضلاب شیراز برای گذر از تنش 
آبی خبر داد.

به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی آبفا شیراز، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل 
آبفا شــیراز گفت: افزایش دمای بیش از ۴۱ درجه سانتی گراد در شیراز در چند روز 

متوالی نیاز به تأمین آب را بیشتر می کند.

بهمن بهــروزی از بهره برداری ایســتگاه پمپاژ محمدیه خبــر داد و گفت: از جمله 
فعالیت های طرح های تأمین آب، ایســتگاه پمپــاژ محمدیه بود که با ظرفیت انتقال 
200 لیتر در ثانیه وارد مدار بهره برداری شد. وی افزود: از اقدامات اجرایی، می توان به 
ادامه اجرای خط هزار میلی متر GRP رینگ بین مخازن کمربندی دراک اشاره کرد.

این مقام مســئول بــه فعالیت های کنترل کیفیت نیز اشــاره کرد و اظهار داشــت: 
لوله گذاری چاه ۱0۱، ادامه حفاری چاه کفری، ترخیص دســتگاه و استقرار دستگاه 
پمپاژ و گراول ریزی چاه خرامه شــماره 2 و حفاری دستی چاه قرآن جهت آزادکردن 

لوله جدار از جمله فعالیت های کنترل کیفیت است.
بهمن بهروزی همچنین از سرکشی، نگهداشت و راهبری مستمر ۶2 ایستگاه کلرزنی 
 شــهری و ۶0 ایستگاه روســتایی و پیگیری شــکایات کیفی به صورت شبانه روزی 

خبر داد.

مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد:

عزم راسخ برای عبور  از  تنش آبی

فیروزمند رئیس کمیســیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر صدرا 
گفت: کمبود ســرانه های آموزشی در صدرا باید موردتوجه قرار گیرد. به گزارش اداره 
روابط عمومی شــهرداری صدرا، آیین کلنگ زنی احداث آموزشگاه ۶کلاسه به همت 
خیران نیک اندیش مدرسه ساز با حضور جمعی از مقامات مسئول و خیران برگزار شد. 
در این جلسه فیروزمند رئیس کمیسیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی 
شهر صدرا ضمن قدردانی از زحمات خیران مدرسه ساز، اظهار داشت: شورای اسلامی 
از ابتدای کار رسالت خود را توجه به مطالبات مردمی قرار داده است. وی گفت: شهر 
صدرا به لحاظ وجود مجتمع های مســکونی و افزایش جمعیت در چند سال اخیر، در 
زمینه کمبود مدارس مشکلات زیادی دارد. بیش از چهارهزار دانش آموز در شهر صدرا 
ساکن می باشند که روزانه برای تحصیل به شیراز رفت و آمد می کنند که این موضوع 

سبب تحمیل هزینه های جانبی به خانواده ها می گردد. 
رئیس کمیســیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شورای اســلامی شهر بیان داشت: 
حدود چهارصد دانش آموز اســتثنایی )معلول ذهنی و جسمی( در شهر صدرا ساکن 
می باشــند که جهت دریافت خدمات آموزشی به شهر شــیراز سفر روزانه دارند؛ این 
مســئله نشانگر نیاز مبرم شهر صدرا به مدارس مختلف می باشد. فیروزمند افزود: در 
چند ماه اخیر با تلاش شــبانه روزی شورای اسلامی شــهر دو مدرسه ۱۸کلاسه در 
فاز یک و دو شــهر صدرا به بهره برداری رسیده اســت. فیروزمند با اشاره به سخنان 

رهبر معظم انقلاب خاطرنشــان کرد: شــکوفایی تمدن اسلامی در آموزش و پرورش 
شــکل می گیرد و لازم است که در این مسیر گام برداریم و بهترین جا برای این کار، 
مدارس خیرساز است. وی گفت: مدرسه سازی منشأ خیر و برکت در این دنیا و آخرت 
بــوده و ثواب ورود هر دانش آموز به این مدرســه و علم آمــوزی او در کارنامه اعمال 
 این خیر بزرگوار نوشــته می شود و خوش به سعادت کسانی که در این راه ارزشمند 

قدم می گذارند.

رئیس کمیسیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شورای شهر صدرا:

سرانه آموزشی توسعه یابد

وز جهانی ایمنی غذا درخشش  مانی ماس  در همایش ر
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 سعیدرضا امیرآبادی- گروه خبر
راســتی آزمایی آمار احیــای بنگاه های راکد، 
تسریع پروژه آزادراه شــیراز- اصفهان، کمک 
۳2میلیارد تومانی به موزه قــرآن و مهم تر از 
همه حمایت از توسعه سرمایه گذاری مهم ترین 
مواردی بود که اســتاندار فارس در نشســت 

مطبوعاتی با اصحاب رسانه به آنها اشاره کرد.
 بزرگ راه در آستانه افتتاح

اســتاندار فارس ظهر شــنبه ۳۱ تیرماه در 
نشســت خبری با اصحاب رســانه، بر جذب 
اعتبارات میلیــاردی برای اتمام پروژه آزادراه 
شیراز- اصفهان اشاره کرد و افزود: این پروژه 
در مرحله نصب علائم ایمنی، نیوجرســی و 
راه اندازی پایگاه هــای اورژانس، هلال احمر و 
پلیس قــرار دارد. محمدهادی ایمانیه با ابراز 
امیدواری مبنی بر اختصاص ۱0هزار میلیارد 
ریال برای اتمام ایــن پروژه گفت: از دی ماه 
سال گذشــته تاکنون حدود ۱۱هزار میلیارد 
ریال اعتبار برای آزادراه جذب شــده که طی 
ســنوات اخیر بی سابقه اســت. او با تأکید بر 
این موضــوع که خط قرمز مــا برای تمامی 
پروژه ها ایمنی اســت، اظهار داشت: در این 
حوزه مذاکراتی با فرمانده انتظامی داشته ایم 
و مقرر شــد که برای این محــور اعتبارات و 
امکانات لازم تخصیص داده شــود. وی ادامه 
داد: قطعه هفت آزادراه شــیراز- اصفهان هم 
بناســت هم زمان با ۶ قطعه نخســت به طور 
موقت به شــکل بزرگ راهی بــه بهره برداری 
برسد و هم زمان با دهه مبارک فجر این قطعه 
نیز به شکل آزادراهی مورد استفاده قرار گیرد.

 تمرکز بر فعالیت های قرآنی
ایمانیه در بخش دیگری از سخنانش با اشاره 
به میزان کمک ها برای احداث و تجهیز موزه 
قرآن شــیراز در حرم شــاهچراغ)ع( گفت: 
۱2میلیارد تومان از ســوی یک فرد نیکوکار 
و 20میلیارد تومان نیز از طریق وزارت کشور 
به این پروژه اختصاص یافته اســت. استاندار 
فارس در خصوص آخرین وضعیت موزه قرآن 
شیراز گفت: موزه قرآن شیراز زیر نظر تولیت 
آستان مقدس شــاهچراغ)ع( در حال انجام 
است. وی در ادامه با اشاره به اینکه خبرنگاران 
نسبت به سرنوشت جامعه به خصوص استان 
فارس بی تفاوت نیستند، گفت: اگر مدیری در 
استان پاســخ گوی خبرنگاران نبود، از طریق 

استانداری پیگیری می شود.
 احیای بنگاه های اقتصادی فارس

استاندار فارس با بیان اینکه هفته گذشته در 
کمیســیون اقتصادی مجلس استاندار چند 

اســتان کشور که بیشــترین نقش در تولید 
ناخالــص ملــی را دارند بــرای همفکری در 
اصلاح قانون تسهیلات شرکت کردند، افزود: 
پیشــنهاد دادیم که ۸0 درصد منابع بانک ها 
در اختیار اســتان قرار گیــرد؛ چراکه جذب 
منابع برای تســهیلات هر اســتان، به استان 
دیگر اختصاص پیدا می کرد. مقام عالی دولت 
در فارس تصریح کرد: کارشناسان استانداری 
فارس روند احیای بنگاه های اقتصادی استان 
را مورد احصا قــرار دادند و در کارگروه ویژه 
بنگاه های خارج شده از رکود و در حال تولید، 
مورد بررسی قرار می گیرند. استاندار فارس بر 
لزوم بهره گیری از ظرفیت های توسعه تأکید 
کــرد و گفت: با توجه بــه اهمیت و ضرورت 
حمایــت از ســرمایه گذاری و تأثیــر آن در 
ایجاد اشتغال، محکم پای کار سرمایه گذاران 
ایســتاده ایم و از ســرمایه گذاری در استان 
حمایــت کامل می کنیم. به ســرمایه گذاران 
قول می دهیم که در تأمین زیرســاخت های 
ســرمایه گذاری و رفع موانع پیش روی آنها 
نهایت همراهی و همکاری با آنها را داشــته 

باشیم.
 پیشــتازی فــارس در تأمیــن زمین 

برای مسکن
او با بیان اینکه فارس و لارســتان در تأمین 
زمین گروهی مسکن ملی در رتبه اول کشور 
قرار دارند، بحث بیمه کارگران ســاختمانی 
را عاملی مؤثر در کاهش ســرعت اجرای این 
پروژه دانســت و گفت: هیچ مخالفتی با بیمه 
کارگران ساختمانی نیســت، اما باید در این 
موضوع راهکاری تدبیر و اجرا شود که باعث 
رکود ساخت و ساز و افزایش قیمت تمام شده 
ساختمان نشود. اســتاندار فارس افزود: سود 
تســهیلات نهضت ملی مســکن که امسال 
بــه 2۳ درصد افزایش یافته بود، با دســتور 
رئیس جمهوری، مجــدداً به ۱۸ درصد تنزل 
داده و پیشــنهاد شده است در برخی مناطق 
که این امکان وجود داشته باشد، زمین و وام 

در اختیار مردم قرار گیرد تا خودشان ساخت 
و ساز را انجام دهند. ایمانیه یادآور شد: بحث 
پرداخت اولیه و تعداد اقساط آن نیز برای سه 
دهک پایین جامعه، در شورای مسکن کشور 

در دست بررسی است.
 پیگیر کمبود دارو و باغ شهرها هستم

اســتاندار فارس در خصوص مشکل کمبود 
دارو نیز گفت: در جریان این مشکل و به جد 
پیگیر رفع آن هســتم، اما موضوع دارو دارای 
دو جنبه استانی و کشوری است که در جنبه 
اســتانی آن، معتقدیم نباید ســهم فارس با 
توجه به مهاجرپذیر بودن و ترکیب جمعیتی 
آن، یعنی ۶.2 باشــد؛ بلکه باید این ســهم 
۸.٥ درصد افزایــش یابد. او پیرامون تصمیم 
شورای برنامه ریزی فارس برای ارائه خدمات 
به باغ شــهرها هم گفت: این کمک ها شامل 
باغ شــهری هایی می شــود که در زمین های 
دولتی، ملی و منابع طبیعی ایجاد نشده باشد. 
ضمن اینکه باید به بحث چگونگی تأمین آب 
این باغ شــهرها نیز توجه شود؛ چراکه موافق 
نیستیم با آب لوله کشی، آبیاری این درختان 
انجام شــود و در صورتی که تمهیداتی مبنی 
بر ایجاد پســاب ها برای آبیاری دیده شــود، 
به باغ شــهرهایی که در زمین های با مالکیت 
شخصی احداث شده اند، کمک خواهیم کرد.

اســتاندار در خصوص آخرین وضعیت شهر 
سلامت هم افزود: خوشبختانه علی رغم فراز 
و نشــیب های فراوان از شــش ماه گذشته، 
رونــد ایجاد آن در مســیر معقول و منطقی 
قرار گرفته و از روند رو به رشــد و پیشرفت 
فیزیکی مناسبی برخوردار است. ایمانیه اضافه 
کرد: در این شــهر به زیرساخت های سلامت 
توجه ویژه شــده و برای طب سنتی، ایرانی و 
تولید داروهای کم حجم بدون آلایندگی بستر 

فراهم شده است.
مرحلــه  در  اقتصــادی  بنگاه هــای   

راستی آزمایی
وی افزود: بر همین اساس، از سرمایه گذاران 

داخلــی و خارجــی کــه علاقه منــد بــه 
سرمایه گذاری در استان فارس هستند، به 
شــرطی که با توجه به محدودیت هایی که 
در زمینه اعطای تســهیلات وجــود دارد، 
خودشــان تأمین ســرمایه کنند، حمایت 
کامل خواهیم کرد. او اظهار کرد: با توجه به 
اهمیت موضوع، روزهای شنبه و چهارشنبه 
هــر هفته بــه مــدت 2 ســاعت پذیرای 
سرمایه گذاران هستیم و به شکل حضوری 
مشکلات آنها در زمینه ســرمایه گذاری را 
بررسی و نسبت به رفع آنها اقدام می کنیم.

استاندار فارس همچنین با اشاره به اقدامات 
انجام شــده در خصوص احیــای بنگاه های 
راکد در این استان گفت: با توجه به اهمیت 
موضــوع، گروه های مختلفی را در اســتان 
مأمور پیگیری خــروج بنگاه های اقتصادی 
راکــد از رکود و همچنین راســتی آزمایی 
آمار بنگاه های خارج شده از رکود کرده ایم.
ایمانیه افزود: در همین جهت در جلسه ای 
با حضور مدیران اداره کل صمت، بازرســی 
استانداری، سازمان جهاد کشاورزی، شرکت 
شهرک های صنعتی و خبرگزاری جمهوری 
اســلامی تک تک بنگاه های خارج شــده از 
رکود رصد شــده و گزارشی در این زمینه 

تهیه خواهد شد.
وی مشــکل اکثر بنگاه های راکد استان را 
نیــاز مالی و اعتباری دانســت و بیان کرد: 
تاکنون توانسته ایم مشــکلات این بنگاه ها 
در زمینه تأمین زیرساخت هایی مانند آب، 
برق، گاز، مشکلات بیمه ای، منابع طبیعی 
و مالیاتی را تا حد قابل توجهی حل کنیم، 
اما بیش از ۹0 درصــد این بنگاه های راکد 
برای خروج از رکود منتظر تسهیلات بانکی 

هستند.
 به بانک ها اکتفا نکنید

نماینده عالی دولت در فارس اظهار کرد: با 
توجــه به اینکه امکان تأمین تمام نقدینگی 
مورد نیــاز بنگاه های راکد توســط بانک ها 
مقدور نیســت، بــه صاحبان ایــن بنگاه ها 
پیشنهاد می کنیم که به بانک ها اکتفا نکنند 
و از ســایر روش ها از جمله بــازار بورس و 
ســرمایه، تهاتر، صندوق توسعه و فاینانس 
برای تأمین اعتبار موردنیازشــان اســتفاده 
کنند. اســتاندار فارس در ادامه در خصوص 
تغییــر ۱٥ مدیر در اســتان گفت: برخی از 
مدیــران تغییر کرده انــد و برخی دیگر هم 
به وزرای مربوطه اطلاع رســانی شده است 
و در نهایــت وزیر مربوطه برای هر مدیرکل 

تصمیم گیری می کند.

استاندار فارس در پاسخ به شیرازنوین عنوان کرد: دو روز در هفته برای حل مشکل سرمایه گذاران اختصاص یافته است

فرش سرخ برای سرمایه گذاران
ایمانیه: با توجه به اهمیت نقش سرمایه گذاری در ایجاد اشتغال، محکم پای کار سرمایه گذاران ایستاده ایم

ی، شیرازنوین ویز عکس: علی رضا پر

صفحه 4

در همین صفحه

شیرازنوین پای صحبت
 رئیس اتحادیه صنف آلومینیوم کاران 

نشست:
 به رکود بیش از حد رسیدیم 

 رقابت های 
صنفی سالم 

نیست 
ملک نصب: کارگاه های زیرزمینی و افزایش 

بیش از 5برابری مالیات، کمر اصناف را 
شکسته است 


